
Gerolin: Weźmiemy na pewno z Romy kogoś młodego
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Transfer Benatii do Romy staje się z dnia na dzień coraz bliższy. Jest

niemal pewne, że Giallorossi pokryją część zapłaty kartami swoich

młodych graczy. Według ostatnich doniesień w grę wchodzą "połówki"

Romagnoliego i Nico Lopeza. Manuel Gerolin, odpowiedzialny za scouting

w Udinese, potwierdza dla Radio Mana Mana taką wersję.

 

Benatia znajduje się bardzo blisko Romy. Jakiego typu jest graczem?

- To gracz, który może grać na prawej stronie i może, jeśli trzeba, grać na prawym

skrzydle. Grał w Udinese w trójce obrońców, jednak jest bardzo inteligentny i

dopasowałby się również dobrze do gry czwórką w obronie.

 

Interesuje was szczególnie któryś z graczy, aby umieścić go w transakcji

Benatii?

- Roma posiada interesujących graczy. Na pewno pozyskamy któregoś z młodych,

wpasowującego się w nasze potrzeby techniczno-taktyczne.
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